

反面

ZHI YA SOAP DISPENSER(MYX-W1)

user's manual



Thank you for using this product!
Before using the product, please read this manual to ensure safe and correct use

product description



Instructions

Function operation:

zhiya induction dispenser Key Description

1. Long press for the first time to turn on the display and display ON, and then the screen is in standby mode;
2. Switch between degrees Celsius and degrees Fahrenheit, double-click the switch to switch freely (The default is °C)
3. Click the button to switch gears, then display the battery temperature, and finally jump to the temperature(°C or °F is switched by oneself)
4. Gear analysis, the first block out of the bubble time is 0.6s, the second block out of the bubble time is 1sThe bubble time for the third block is 1.5s;
5. Power off: Long press the power button again and display OFF for power off.

Indicator light description

When charging the product, the screen is always on, the charging symbol is measured, and the battery is 0-100% increase in the number, the screen shows 1 as the first gear and 2 as the second Gear and display 3 are the third gear.

Precautions

1. After purchasing this product, please fully charge it before using it. Charging input: 5.0V 1A;
2. Do not knock this product, otherwise it will cause internal damage;
3. Do not disassemble, modify or repair the product by yourself;
4. Do not allow children aged 0-6 to use this product alone;
5. When the power is less than 5%: the power indicator% flashes until the lowest voltage turns off.

Product parameter

Product name: zhi ya soap dispenser
 Product model: MYX-W1
 Battery capacity: 2000mAh
 Product weight: 380g
 Liquid capacity: 300ml
 Product size: 130mm*130mm*60mm
 Packing size: 140mm*140mm*73mm
 Rated power: 5w
 Input current: 1A
 Executive standard: GB 4706.1-2005/ GB 4706.27-2008

Negative product standard

1. 1 host computer 2. Instruction manual 3. Type-c data cable (length 100cm)
- Non-marking adhesive*1;

CERTIFICATE OF CONFORMITY

m o d e l : MYX-W1

Inspectors: _____

Serial number: _____

This product passes the inspection and is allowed to leave the factory

正面

智雅洗手机 (MYX-W1) 使用说明书



感谢您使用本产品!
使用产品前, 请先阅读本手册, 以确保安全和正确使用

产品介绍



使用方法

功能操作:

智雅洗手机按键说明:

- 1.第一次长按开机显示0N, 然后息屏待机状态
- 2.°C摄氏度与°F华氏度的切换, 双击开关键进行自由切换 (默认是°C)
- 3.单击按键切换档位, 然后显示电量温度, 最后跳转温度(°C还是°F由自己是切换的)
- 4.档位解析, 一档出泡泡时间为0.6s, 二档出泡泡时间1s 三档出泡泡时间为1.5s
- 5.关机: 再次长按开机键显示0FF为关机。

指示灯说明

给本产品充电时, 屏幕常亮, 充电符号量起, 电量以0-100%的数字增长, 屏幕显示1为一档、显示2为二档、显示3为三档。

注意事项

- 1.购买本产品后请先充满电再使用, 充电输入: 5.0V=1A;
- 2.请勿敲打本产品, 否则会造成内部损坏;
- 3.请勿自行拆卸, 改装或修理该产品;
- 4.请勿让0-6岁的儿童单独使用本产品;
- 5.电量低于5%的时候: 电量指示%闪烁直至最低电压关闭。

产品参数

产品名称: 智雅洗手机
 产品型号: MYX-W1
 电池容量: 2000mAh
 产品重量: 380g
 液体容量: 300ml
 产品尺寸: 130mm*130mm*60mm
 包装尺寸: 140mm*140mm*73mm
 额定功率: 5w
 输入电流: 1A
 执行标准: GB 4706.1-2005/ GB 4706.27-2008

产品标配

- 1.主机1台 2. 说明书 3. Type-c数据线 (长100cm)
- 无痕背胶*1;

合格证

型 号: MYX-W1

检 验 员: _____

出厂编号: _____

本产品检验合格准予出厂